
Je tu stále vydra Cipísek, který tu byl? 
Cipísek tady byl odmalička, ale došlo tam k takzvanému imprintingu,
takže už nebylo možné jej vypustit zpátky do přírody, protože ztratil
plachost. V době, kdy Cipísek pohlavně dospěl, začal být agresivní a tady
to zázemí pro něj nebylo úplně vhodné, takže byl přestěhován v rámci
chovného programu do Španělska. 

Jaké zvíře u vás bylo nebo pořád je nejdéle?  
Nejdéle ze všech našich svěřenců je tady volavka Anežka.  Ale je slepá po
nárazu s autem. Tu tedy máme už více jak 16 let.
 
Jak často se stává, že zvířata nepřežijí, myslím to tak, že na tom jsou
moc špatně a nepodaří se vám je zachránit? 
Může to být 40 až 50 % všech případů, které přijímáme. Když se sem ta
zvířata dostanou, tak jsou to mláďata, která odchováváme a vypouštíme
nebo jsou v takovém stavu, a to je většina, že už to hraničí s jejich životem.
Nebo je tam nějaký handicap, se kterým (třeba s nějakým léčením) je
můžeme vypustit zpátky. Ale většinou ta zvířata, která se k nám dostávají,
už jsou v  kritickém stavu. 

Stalo se už někdy že nějaké zvíře uteklo? 
Ano, stalo se nám to letos, utekl nám lišák jménem Aron, protože jsme
mu stěhovali voliéru. Naštěstí se nám ho podařilo asi po 2 týdnech chytit
do sklopky a máme ho už v novém  zázemí. Přestěhoval se do nové
voliéry, kde se prodral ven a prokousal nám pletiva. 
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 Je to nebezpečné, když uteče lišák?  
 Ne, on je poměrně plachý, takže určitě by nikomu nic neudělal. Spíš to bylo
nebezpečné pro něj, protože přímo tady nad Vydrou je silnice takže jsme se
báli, aby neskončil někde pod auto.
 
Ještě tady máme speciální otázku od našeho pana učitele Vačkáře, jestli
jste viděla film Vydrýsek a jak se vám líbil? 
 Ano, jako malá jsem se na to dívala a líbil se mi ale přiznám se že se to tady
snažíme směřovat trošku jinak. V  tom filmu je ta vydra ochočená, hrají si s
ní a hladí ji. To my tady úplně prezentovat nechceme, protože je to volně
žijící zvíře, které by se nemělo takhle ochočovat, a naopak se snažíme, aby
se mláďata mohla navrátit zpátky do přírody. 

My vám moc děkujeme za rozhovor, na shledanou. 
 Já moc děkuji. Na shledanou.

Kdo pomáhá komu? 
Dobrovolníkem v Tanzanii 

I já jsem byla redakcí oslovena, abych
trochu pomohla a něco o té pomoci taky
sepsala. A protože jsem od přirození dost
líná, a navíc jsem si vzpomněla, že už jsem
na toto téma v minulosti sesmolila doslova
celou knížku – praktickou část své
diplomové práce – rozhodla jsem se svou
zkušenost z dobrovolnického pobytu v
Tanzanii recyklovat Takže ve stylu „autor
uvádí jako ukázku sám sebe,“ Vám pár
příběhů z ní teď nabídnu ke čtení.* 

*Už jen zbývá přidat se do povinné četby.
Hm… Zřejmě poslední a nevyhnutelný
krok. (:D)
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Princip dobrovolnictví tkví v
předem daném počtu hodin
nějaké práce pro organizaci (já
učila děti ve školce angličtinu,
nabídka činností je ale fakt široká).
Na oplátku dostanete ubytování a
stravu. Ani jedna strana by neměla
dostat peníze. Často se ale platí
třetí straně úvodní poplatek za
zprostředkování. 

Některé možnosti dobrovolnictví: 

AISEC
Poplatek za zprostředkování,
výběrové řízení, zastřešení solidní
organizací

Hnutí Brontosaurus
Zaměřuje se na dobrovolnické akce
především v Čechách, v přírodě; taky
na obnovu památek a ekosystémů

Portál www.workaway.info
Přes to jsem jela já (nevýhody: sám za
sebe, web funguje pouze jako
prostředník, je na každém, aby si
vybral dobrou a důvěryhodnou
nabídku (kontaktuješ určitý profil,
výběr je široký, můžeš používat filtry,
hledat podle doporučení a
hodnocení) x výhody: zaplatíš 1x
pouze za profil, pak už nezáleží, kolik
projektů za rok vystřídáš. 
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(Za mě to bylo míň, ale aktuálně je to
59 E za osobu nebo 69 E za pár nebo
2 kamarády.)
Zhruba stejné podmínky má i server
www. worldpacker.com.

Www. Inexsda.cz – Mým původním
záměrem bylo vyjet s touto organizací,
protože je solidní a nabízí širokou
paletu stáží, dobře filtrovatelných.
Výhodu by bylo, že bych měla
zastřešující organizaci a prověřené
projekty, nevýhodou byla vyšší vstupní
částka (dnes kolem 12 tisíc, bez ohledu
na délku pobytu, takže u delších se
vyplatí.) 
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